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AFRICA REVIEW OF BOOKS

Notes for Contributors

The Africa Review of Books presents a biannual review of works on Africa in the social
sciences, humanities and creative arts. It is also intended to serve as a forum for critical
analyses, reflections and debates about Africa. As such, the Review solicits book reviews,
review articles and essays. Contributions that traverse disciplinary boundaries and
encourage interdisciplinary dialogue and debate are particularly welcome.

Reviews and essays should be original contributions: they should not have been
published elsewhere prior to their submission, nor should they be under consideration
for any other publication at the same time.

The recommended length of manuscripts is 2000 words, with occasional exceptions of up
to 3,000 words for review articles or commissioned essays. Notes (which should be
submitted as endnotes rather than as footnotes) should be used sparingly.

Manuscripts should begin with the following publication details: title of the book; author;
publisher; number of pages; price; and ISBN number.

Manuscripts are best sent electronically as e-mail attachments. If sent by post as hard
copy, they should be accompanied by soft versions on diskette in the MS Word or RTF
format. Authors should also send with their submissions their full address and institutional
affiliation as well as a short bio-data (including a sample of recent publications) for use
on the “Notes on Contributors” section.

Authors are entitled to two copies of the issue of the Review in which their contribution
is published.

All communications (contributions, editorial correspondence, books for review, as well
as subscription and advertising enquiries) should be addressed to:

Africa Review of Books
Forum For Social Studies

P.O.BOX 25864 code 1000
Addis-Ababa, Ethiopia

Tel: 251-11-1572990/91
Fax: 251-11-1572979

E-mail: arb.fss@ethionet.et

REVUE  AFRICAINE DES LIVRES

Notes aux Contributeurs

La Revue Africaine des Livres présente une revue semestrielle de travaux sur l’Afrique
dans le domaine des  sciences sociales, des sciences humaines et des arts créatifs. Elle a
pour  but de servir de forum pour des analyses critiques,  des réflexions et des débats sur
l’Afrique. À ce titre, la Revue souhaiterait recevoir des articles critiques, des essais et des
comptes-rendus de livres. Les contributions qui transcendent les barrières disciplinaires
et encouragent le dialogue interdisciplinaire et les débats sont particulièrement les
bienvenues.

Articles critiques et essais devront être des contributions originales: elles ne devront
avoir fait l’objet d’aucune autre publication avant d’avoir été proposées, pas plus qu’elles
ne pourraient être prises en considération pour d’autres publications au même moment.

La  longueur  recommandée pour les manuscrits est de 2000 mots, avec d’éventuelles
exceptions pour les articles critiques commandités. Les notes (qui devraient être proposées
en fin plutôt qu’en bas de page) devront être utilisées de façon très succincte.

Les manuscrits devront commencer avec les détails de publication suivants: titre de
l’ouvrage, auteur, éditeur, nombre de pages, prix et numéro ISBN.

Les manuscrits devront être envoyés par courrier électronique de préférence en tant que
fichier attaché. S’ils sont envoyés par poste sous forme de copie originale, ils devront
etre accompagnés d’une version  sous forme de disquette MS Word ou au format RTF.
Les auteurs devront aussi soumettre leurs contributions en mentionnant leur adresse
complète, leur insttution de tutelle ainsi qu’une brève note biographique (avec un aperçu
des publications les plus récentes) qui pourra être utilisée dans la section « Notes sur le
contributeurs ».

Les auteurs auront droit à deux exemplaires de la Revue dans lequel paraîtra leur
contribution.

Toutes les communications (contributions, correspondance éditoriale,  livres pour
comptes-rendus, ainsi que les abonnements  et toute  information concernant la publicité)
devront être adressées à :

Africa Review of Books
Forum For Social Studies

P.O.BOX 25864 code 1000
Addis-Ababa, Ethiopia

Tel: 251-11-1572990/91
Fax: 251-11-1572979

E-mail: arb.fss@ethionet.et
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                                                         Rest of the world - Individual $15, Institutional $20.

Advertising Rates (in USD)

  Size/Position             Black & White             Colour
Inside front cover 2000 2800
Back cover 1900 2500
Full page 1500 2100
Three columns 1200 1680
Two columns   900 1260
Half page horizontal   900 1260
Quarter page   500   700
One column   350   490

Advertising and subscription enquiries should be addressed to:

Publications and Communication Department
CODESRIA
Avenue Cheikh Anta Diop X Canal IV
BP 3304, CP18524
Dakar, Senegal
E-mail: codesria@codesria.sn
Website: www.codesria.org

© CODESRIA 2006. All rights reserved.

The Council for the Development of Social Science Research in Africa (CODESRIA) is an inde-
pendent organisation whose principal objectives are facilitating research, promoting research-
based publishing and creating multiple forums geared towards the exchange of views and informa-
tion among African researchers. It challenges the fragmentation of research through the creation of
thematic research networks that cut across linguistic and regional boundaries.

CODESRIA publishes a quarterly journal, Africa Development, the longest standing     Africa-
based social science journal; Afrika Zamani, a journal of history; the African Sociological Review;
African Journal of International Affairs (AJIA); Identity, Culture and Politics: An Afro-Asian Dia-
logue; and co-publishes the Journal of Higher Education in Africa. Research results and other
activities of the institution are disseminated through ‘Working Papers’, ‘Monograph Series’,
‘CODESRIA Book Series’, and the CODESRIA Bulletin.
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NANA  AKUA  ANYIDOHO is Research Fellow at the Institute of Statistical, Social and Economic Research (ISSER), University of Ghana, Legon.

SHIREEN ALLY is Lecturer in the Department of Sociology at Wits University in Johannesburg, South Africa. She has published several articles on the politics of race and
knowledge-production in South Africa, and is currently working on a major project on care work and state formation in post-apartheid South Africa.

SINDRE BANGSTAD is a PhD Fellow at the International Institute for the Study of Islam in the Modern World (ISIM), in Leiden, The Netherlands. A trained social anthropologist,
Bangstad has conducted research on Muslim communities in Cape Town, South Africa, since 1998, and has published articles on the subject in various journals.

KAHINA BOUANANE est enseignante au département de traduction à l’Université d’Oran et chercheur associé au CRASC. Elle a dernièrement publié un article dans la revue
Insaniyat intitulé : « Folie et sacré : deux manifestations de surréalisme dans les textes africains »

MONICA HENDRICKS is Research Officer at the Institute for the Study of English in Africa, Rhodes University, Grahamstown, South Africa. She has published articles on language,
literacy and social justice.

CHARLIE KIMBER is the deputy editor and pictures editor of Socialist Worker, Britian’s largest selling left weekly. He has written extensively on Africa. His most recent work
includes: Aid, Governance and Exploitation.

BENSALAH MOHAMED est titulaire d’un DEA (1977) et d’un doctorat (1979) de l’Université Paul Valery de Montpellier III. Il a été tour à tour, enseignant à l’Université d’Oran,
membre du Conseil supérieur de l’audiovisuel à Alger et conseiller en Communication auprès du Premier Ministre. Il est aujourd’hui chercheur au CRASC et chroniqueur de presse.

BADRA MOUTASSEM-MIMOUNI, professeur au Département de psychologie à l’Université d’Oran et Chercheur au CRASC, est auteur de plusieurs publications individuelles et
collectives.

ADAMA ALY PAM, conservateur des Archives et de la Documentation du Siège de la Banque Centrale des États de l’Afrique de l’Ouest (BCEAO), Dakar, est enseignant associé à
la Faculté de Droit et Sciences Juridiques, Université Cheikh Anta Diop de Dakar.

ROGER SOUTHALL, formerly Professor of Politics at Rhodes University, is Distinguished Research Fellow in Democracy and Governance at the Human Sciences Research Council,
Pretoria, South Africa.

BERNARD SOUYRIS a entamé des études d’ethnologie à l’Université Paul Valéry à Montpellier. Il a passé un master et il est actuellement en première année de thèse.

Africa Review of Books (ISSN No. 0851-7592)  is a biannual publication of the Council for the Development of Social Science Research in Africa (CODESRIA). The editorial
production of the Review is managed by the Forum for Social Studies (FSS), Addis Ababa (Ethiopia), with the active support of the Centre National de Recherche en Anthropologie
Sociale et Culturelle (CRASC), Oran (Algeria).

La Revue Africaine des Livres (ISSN No. 0851-7592) est une publication semestrielle du Conseil pour le développement de la recherche en sciences sociales en Afrique
(CODESRIA). La production éditoriale est dirigée par le Forum des sciences sociales (FSS), Addis-Ababa, Ethiopie, avec le soutien actif du Centre national de recherche en
anthropologie sociale et culturelle (CRASC), Oran, Algérie.
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